
ENS NEGUEN LA POSSIBILITAT DE POSAR LES NOSTRES PREGUNTES AL PLE DE FORMA 

LITERAL 

 

Per tal de deixar les coses un poc més clares en aquest tema, volem mostrar  

que creem injust i antidemocràtic el que no s’accepte posar en les actes les nostres 

preguntes literalment, quan és legal i es recull en l’informe de secretaria sobre la 

gravació dels Plens. 

  La raó que ens van donar el Sr. Alcalde i el Sr. Secretari era l’espai que ocupa en 

les actes. Està clar que aquest raonament sols s’aplica en el nostre cas, al Sr. Alcalde 

este argument no se li aplica, com podem veure a continuació. 

 

1) En el Ple de febrer de 2017,   el Sr. Alcalde va llegir i va incloure en eixa acta 

una carta de 6 pàgines. No hi va haver problema amb la llei. 

2) Quan vam repartir  pel poble la carta de contestació a la que vostè va 

escriure en el Ple de febrer se’ns va dir que aquestos temes es devien 

tractar en el Ple i que no férem circ  pel poble.  

3) En el següent Ple d’abril, el Sr. Alcalde  va incloure la carta de contestació 

que vam repartir  de tres pàgines, i també la seua segona carta de 

contestació de tres pàgines i mitja, que sumen 6 pàgines i mitja. Amb 

aquestes, ja portem un total de 12 pàgines i mitja en dos Plens. I no hi va 

haver problema amb la llei.  

4) En el Ple d’agost, nosaltres vam fer quatre preguntes i propostes, més una 

carta de contestació a uns menyspreus que vostè va dedicar, un altra 

vegada, al col·lectiu. En total van ser, aproximadament, 3 pàgines i mitja. 

 

 Per aquest motiu, al següent Ple, en el Ple d’octubre se’ns va  llegir  l’article 

109.1.g del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre (ROF),  en el que es fa 

referència a la necessitat de recollir les opinions dels regidors de forma sintetitzada. 

Ací podem vore si en eixes 12 pàgines el Sr. Alcalde  ha complit la llei. Però a ell no ha 

calgut llegir-li la llei. 

 

La llei cal que aplicar-la a tots per igual, però pareix que ells no tenen la mateixa 

vara de mesurar: nosaltres, amb 3 pàgines,  hem de ser breus, però ell, que ha inclòs 

12 pàgines, pareix que no tinga problema.  

 

D’aquesta manera resulta que,  fora del Ple no podem parlar, perquè fem circ, 

per altra banda, dins tenim que ser breus i no podem incloure les nostres opinions 

literalment, a més que, segons l’Alcalde va dir referint-se als plens: no ens donem 

compte del que diem en eixe moment. Tot açò pareix que ens  porta a no poder parlar, 

mentre que per al Sr. Alcalde no hi ha límits. 



 Vist açò, crec que el que passa en realitat, és que hi ha un intent de callar les 

opinions  i els punts de vista que no els interessa, i això no és just ni democràtic. Per la 

nostra part, sàpiguen que seguirem expressant-nos amb llibertat, si tenim qualsevol 

cosa que dir, verbalment o per escrit, dins o fora del Ple, i alçarem les queixes on faja 

falta per a que es respecte  el nostre dret.    

                                                                                                REGIDORS DE COMPROMÍS 


